
Notulen dorpsraadvergadering maandag 2 juli 2018 

Aanwezig: Martien Vervoort, Moniek Drost, Maike Ebben, Jill 

Hartjes, Diny van Dijk, Rianne Jans en Sten Duijkers  

Afwezig: / 

Opening en welkom door voorzitter Moniek. 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering en plaatsen 

De notulen zijn goedgekeurd en Rianne zal ervoor zorgen dat deze op de website 

geplaatst worden. Ook worden de notulen doorgestuurd naar de griffier van de 

gemeente Boxmeer.  

 

2. WIU 

Geen bijzonderheden 

 

3. Kermis (voortgang) 

Alles verloopt volgens plan. 

 

4. Bestemmingsplan 

We bespreken het bestemmingsplan. Voor nu geen op- of aanmerkingen namens 

ons.  

 

5. Partneroverleg  

De kadernota wordt besproken.  

Verder wordt er ook medegedeeld dat aankomend jaar (2019) de gemeente 

Boxmeer 75 jaar geleden bevrijd is. BING zal hierbij weer gaan ondersteunen. Na de 

zomervakantie zal Ad de Ponti de dorpsraden hiervoor benaderen en daar langsgaan 

om de eerste plannen daarover te bespreken.  

 

6. Etagelinde  

We willen een informatiebord bij de etagelinde laten zetten, met daarop het wat en 

waarom van de boom en de stellage. Jill gaat in Sambeek kijken wat daar bij de 

Lindeboom bij staat. Rianne kijkt voor Maike de kosten na, die er gemaakt zijn voor 

de etagelinde en de stellage. Dan kunnen we de kosten van de informatiebord daar 

ook bij berekenen.  

 

 

 

 

7. Rondvraag  

 



Rianne: voor de nieuwe bewoners met een kortingsbon voor de dorpsvlag; dit graag 

via Rianne regelen.  

Jill: De eerste pakketjes voor de nieuwe bewoners zijn rondgebracht. De nieuwe 

bewoners zijn erg enthousiast. Onder hen hebben zich ook al nieuwe ‘donateurs’ 

gemeld.  

 


